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 Protokół nr 42/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 grudnia 2019 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Przyjęcie korekty do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały                    

Nr II/16/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 

2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm. 

2. Przyjęcie korekty do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały                    

Nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 

2018r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2019r. ze zm. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.    

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  regulaminu udzielania zamówień publicznych o wartości nieprzekraczającej 

kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych. 

/na posiedzenie weszła pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Dodał, że Członkowie Zarządu otrzymali na maila 

uchwałę wraz z załącznikiem tj. regulaminem udzielania zamówień publicznych o wartości 

nieprzekraczającej kwoty wskazanej w art. 4 pkt 8 ustawy Prawo zamówień publicznych oraz 

do rozważenia propozycje odstąpień (wyłączeń) od stosowania w/w regulaminu. Odczytał 

propozycje odstąpień od stosowania regulaminu, są to m.in. :  

- wydatki związane z: prowadzeniem audytów, koordynowaniem i prowadzeniem projektów,  

prowadzeniem usługi nadzoru inwestorskiego, 

- wydatki związane z uzyskaniem materiałów i dokumentacji określanych przepisami prawa 

budowlanego niezbędnych do przeprowadzenia procedury przetargowej na realizację 

inwestycji powiatowych, 

- wydatki związane z opracowaniem i/lub publikacją materiałów promocyjnych. 

Pan Starosta poprosił Członków Zarządu o wypowiedzenie się w powyższej kwestii. 

Pan Buliński stwierdził, że przedstawione propozycje wyłączeń są do przyjęcia, ponieważ 

niektóre procedury wymagają szczególnego podejścia. Ponadto dodał, że niektóre wyłączenia 

od stosowania regulaminu są wskazane, żeby działać sprawnie i oszczędnie.  

Pani Łątkowska również stwierdziła, że przedstawione propozycje wyłączeń są zasadne. 

Dodała, że w niektórych przypadkach należy zastosować wyłączenia. Stwierdziła, że kierownik 

jednostki podejmuje decyzję w tej sprawie, wie jak pracują pracownicy oraz wie że podejdą do 

każdego zamówienia w sposób oszczędny i gospodarny. 

Pan Buliński dodał, że przedstawione wyłączenia nie zamykają drogi do przeprowadzenia 

przetargu, ponadto każdy przypadek powinien być rozpatrzony w sposób indywidualny. 
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Stwierdził, że  na bieżąco musi być podejmowana decyzja jak postąpić z określonym 

zamówieniem. 

Pan Starosta dodał, że zamówienia będą na bieżąco monitorowane.  

Pani Grzywacz przychyliła się do stwierdzeń Członków Zarządu. Dodała, że regulamin 

zamówień publicznych ma służyć temu, żeby postepowanie było przeprowadzone w sposób 

prawidłowy.  

Pan Starosta poddał głosowaniu projekt uchwały wraz z uzupełnieniem w załączniku               

tj. wraz z zaproponowanymi odstąpieniami od stosowania regulaminu, które odczytał: 

„ 10) wydatki związane z: 

a) prowadzeniem audytów,  

b) koordynowaniem i prowadzeniem projektów,  

c) prowadzeniem usługi nadzoru inwestorskiego, 

11) wydatki związane z uzyskaniem materiałów i dokumentacji określanych przepisami 

prawa budowlanego niezbędnych do przeprowadzenia procedury przetargowej na 

realizację inwestycji powiatowych, 

12) wydatki związane z opracowaniem i/lub publikacją materiałów promocyjnych”. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki w załączniku do uchwały jednogłośnie podjął uchwałę. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,     T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze stanowiskami Konwentu 

Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

 

Pan Starosta poinformował, że przedstawione stanowiska Konwentu Powiatów Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego dotyczą: obniżenia cen usług pocztowych, uproszczenia procedury 

przepadku pojazdu usuniętego z drogi na rzecz powiatu, zmniejszonych dochodów samorządów 

powiatowych oraz magazynów odpadów niebezpiecznych porzuconych na drodze przestępczej. 

 

Stanowiska  Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego stanowią załącznik    

nr 3. 

 

Ponadto Pan Starosta odczytał apel Okręgowej Rady Lekarskiej Warmińsko-Mazurskiej Izby 

Lekarskiej w Olsztynie z 11.12.2019r. w sprawie zwiększenia nakładów na ochronę zdrowia w 

województwie warmińsko-mazurskim, który stanowi załącznik nr 4. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie korekty do 

projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/16/2018 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm. 

 

Pan Skarbnik poinformował, że korekta WPF i budżetu na 2019r. dotyczy decyzji Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego w sprawie zwiększenia środków w wysokości 3 600 zł w dziale 

usuwania skutków klęsk żywiołowych z przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej. Ponadto dodał, że w WPF i w budżecie dokonane zostały jeszcze 

drobne korekty tj. przeniesienia pomiędzy paragrafami. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie korekty do projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2019r. ze zm. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                      


